
Protokół nr 58/2014 

z LVIII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 26 sierpnia 2014 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. W sesji wzięli udział radni dzielnicy według załączonej listy obecności oraz goście – 

mieszkanka dzielnicy i przedstawicielka organizacji pozarządowej. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności 15 radnych, co wobec składu Rady liczącego 

21 osób stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, 

przewodniczący otworzył sesję i przywitał zebranych. 

Ad. 2. 

Przewodniczący, po przedstawieniu projektu porządku obrad, poinformował, że wpłynęły 

wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, przedłożonych w terminie 

krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony w § 29 ust. 2 Statutu 

Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków nr: 661, 662, 663, 664, 

665, 666, 667, 668, 669. Radni otrzymali projekty uchwał pocztą elektroniczną. 

Wnioski zostały kolejno poddane pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 661 – jednomyślnie 14 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 662 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 663 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 664 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 665 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 666 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 667 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 668 – jednomyślnie 15 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 669 – jednomyślnie 15 głosów za. 

W trakcie głosowań na salę przybył kolejny radny. 

W wyniku wprowadzonych zmian ustalony został następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad, ewentualne zmiany. 

3. Przyjęcie protokołu z LVII sesji nadzwyczajnej Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 

29 lipca 2014 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 4 pkt 3 Statutu Dzielnicy - projektodawca Zarząd (druk nr 660). 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia uznania za zasługi w działalności społecznej na 

rzecz Dzielnicy VII Zwierzyniec - projektodawca Zarząd (druk nr 661). 

6. Projekt uchwały w sprawie zadań powierzonych z zakresu „prace remontowe dróg, 

chodników i oświetlenia” na 2015 r. - projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych 

Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 662). 



7. Projekt uchwały w sprawie zadań powierzonych z zakresu „budowa i przebudowa ulic 

gminnych wraz z oświetleniem” na 2015 r. – projektodawca Komisja Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 663). 

8. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy al. Focha w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.1098.2014.RKB z dnia 16.07.2014) - projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 664). 

9. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Jesionowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.1088.2014.RKB z dnia 16.07.2014) - projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 665). 

10. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

inwestycji przy ul. Morelowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.1228.2014.RKB z dnia 16.07.2014) - projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 666). 

11. Projekt uchwały w sprawie rozszerzenia listy zadań realizowanych w ramach środków 

powierzonych z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych na 2014 r.: obniżanie 

krawężników, wykonywanie pasów medialnych przy przejściach dla pieszych oraz 

usuwanie innych barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych – projektodawca 

Komisja Bezpieczeństwa, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa (druk nr 667). 

12. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego przy ul. Bolesława Prusa w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.262.2014.ES 

z dnia 17.07.2014) - projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa (druk nr 668). 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do otwartego konkursu ofert w ramach 

współpracy Gminy Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2015 roku - 

projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa 

(druk nr 669). 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z LVII sesji nadzwyczajnej 

Rady Dzielnicy VII odbytej w dniu 29 lipca 2014 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, 

co jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 4 pkt 3 Statutu Dzielnicy zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Kwarciak. 

Uchwała w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie z § 4 pkt 3 

Statutu Dzielnicy została podjęta jednomyślnie - 15 głosami za (Uchwała nr LVIII/631/2014). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia uznania za zasługi w działalności społecznej na rzecz 

Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  



Uchwała w sprawie wyrażenia uznania za zasługi w działalności społecznej na rzecz 

Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie - 15 głosami za (Uchwała nr 

LVIII/632/2014). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie zadań powierzonych z zakresu „prace remontowe dróg, 

chodników i oświetlenia” na 2015 r. zreferował w imieniu projektodawcy Jerzy Milej. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Jerzy Milej, Andrzej Budziak, Szczęsny 

Filipiak, Marek Sikora, Ewa Wcisło. Do projektu złożone zostały cztery poprawki – dwie 

przez Krzysztofa Kwarciaka, po jednej przez Andrzeja Budziaka i Ewę Wcisło. 

Pierwsza poprawka Krzysztofa Kwarciaka dotyczyła wprowadzenia zmiany w załączniku do 

uchwały, w części dotyczącej chodników, polegającej na przeniesieniu ulicy Dunin-

Wąsowicza (etapowanie) na pozycję 8 listy. 

Druga poprawka Krzysztofa Kwarciaka dotyczyła wprowadzenia zmiany w załączniku do 

uchwały, w części dotyczącej chodników, polegającej na przeniesieniu ulicy Kościuszki 

(etapowanie) na pozycję 9 listy. 

Poprawka Andrzeja Budziaka dotyczyła wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały, 

w części dotyczącej dróg, polegającej na przeniesieniu ulicy Nietoperzy z pozycji 12 na 

pozycję 1 listy. 

Poprawka Ewy Wcisło dotyczyła wprowadzenia zmiany w załączniku do uchwały, w części 

dotyczącej chodników, polegającej na przeniesieniu ulicy Koguciej na pozycję 3 listy. 

W pierwszej kolejności została poddana pod głosowanie poprawka Andrzeja Budziaka. 

Stosunkiem głosów: 11 za, 0 przeciw, 6 wstrzymujących się – poprawka została przyjęta. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka, dotycząca ulicy Dunin-Wąsowicza, nie uzyskała 

wymaganej większości. Za poprawką oddano 6 głosów, przeciw – 10, 1 osoba wstrzymała się 

od głosu. 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka dotycząca ulicy Kościuszki nie uzyskała wymaganej 

większości. Za poprawką oddano 4 głosy, przeciw – 12, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Poprawka Ewy Wcisło nie uzyskała wymaganej większości. Za poprawką oddano 5 głosów, 

przeciw – 8, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

Uchwała w sprawie zadań powierzonych z zakresu „prace remontowe dróg, chodników 

i oświetlenia” na 2015 r. została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr LVIII/633/2014) 

W trakcie procedowania 6-go punktu porządku obrad na salę przybyło dwóch kolejnych 

radnych. 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie zadań powierzonych z zakresu „budowa i przebudowa ulic 

gminnych wraz z oświetleniem” na 2015 r. zreferował w imieniu projektodawcy Jerzy Milej. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Jerzy Milej. 

Uchwała w sprawie zadań powierzonych z zakresu „budowa i przebudowa ulic gminnych 

wraz z oświetleniem” na 2015 r. została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr LVIII/634/2014) 

Ad. 8. 



Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy al. Focha w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.1098.2014.RKB 

z dnia 16.07.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy al. Focha w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.1098.2014.RKB 

z dnia 16.07.2014) została podjęta jednomyślnie - 18 głosami za (Uchwała nr 

LVIII/635/2014). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Jesionowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.1088.2014.RKB z dnia 16.07.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof 

Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Jesionowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-

7.6730.2.1088.2014.RKB z dnia 16.07.2014) została podjęta jednomyślnie - 18 głosami za 

(Uchwała nr LVIII/636/2014). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Morelowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.1228.2014.RKB z dnia 

16.07.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji przy 

ul. Morelowej w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.1228.2014.RKB z dnia 16.07.2014) 

została podjęta jednomyślnie - 18 głosami za (Uchwała nr LVIII/637/2014). 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie rozszerzenia listy zadań realizowanych w ramach środków 

powierzonych z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych na 2014 r.: obniżanie 

krawężników, wykonywanie pasów medialnych przy przejściach dla pieszych oraz usuwanie 

innych barier architektonicznych dla osób niepełnosprawnych zreferował w imieniu 

projektodawcy Łukasz Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Marcin Kapusta i Łukasz Filipiak. 

Marcin Kapusta zgłosił złożył poprawkę, w której zaproponował następujące zmiany w § 1 

uchwały: 

 zmienia się treść pierwszego podpunktu w § 1 na: budowa peronów przystankowych linii 

102, przystanek Rzepichy N/Ż, 

 dopisuje się kolejny podpunkt o treści: obniżenie krawężnika wraz z wykonaniem pasów 

medialnych przy przejściu dla pieszych na ulicy Stachowicza w rejonie skrzyżowania 

z ul. Włóczków. 

Poprawka Marcina Kapusty została przyjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się.  



Uchwała w sprawie rozszerzenia listy zadań realizowanych w ramach środków powierzonych 

z zakresu problematyki osób niepełnosprawnych na 2014 r.: obniżanie krawężników, 

wykonywanie pasów medialnych przy przejściach dla pieszych oraz usuwanie innych barier 

architektonicznych dla osób niepełnosprawnych została podjęta jednomyślnie - 18 za 

(Uchwała nr LVIII/638/2014). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego przy ul. Bolesława Prusa w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.262.2014.ES 

z dnia 17.07.2014) zreferował w imieniu projektodawcy Łukasz Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Bolesława Prusa w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.262.2014.ES z dnia 

17.07.2014) została podjęta jednomyślnie - 18 głosami za (Uchwała nr LVIII/639/2014). 

Ad. 13. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do otwartego konkursu ofert w ramach współpracy 

Gminy Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2015 roku zreferował w imieniu 

projektodawcy Łukasz Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie przystąpienia do otwartego konkursu ofert w ramach współpracy Gminy 

Miejskiej Kraków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2015 roku została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr LVIII/640/2014). 

Ad. 14. 

Szczęsny Filipiak przedstawił następujące komunikaty: 

 poinformował, że pani Ewa Saniternik została zgłoszona jako kandydatka w wyborach do 

Rady Krakowskich Seniorów,  

 przedstawił prośbę Wydziału Sportu UMK dotyczącą sfinansowania przez Radę Dzielnicy 

części kosztów realizacji programu „Mój Trener” w 2015 r.; zaproponował, aby radni 

zajęli stanowisko w tej sprawie poprzez głosowanie, a w przypadku pozytywnego wyniku 

Zarząd przygotuje odpowiedni projekt uchwały na następną sesję (środki w kwocie 

9 000 zł pochodziłyby z rezerwy na zadania priorytetowe); za finansowym udziałem 

Dzielnicy w realizacji programu opowiedziało się 7 osób, przeciw 5, 6 osób wstrzymało 

się o głosu,  

 w skrócie zapoznał radnych z pisemną odpowiedzią dyrektora Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu na pytania zadane podczas spotkania z przewodniczącymi rad 

dzielnic w dniu 3.06.2014, 

 poinformował, że 03.06.2014 o godz. 8.00 odbędzie się odbiór bieżącego utrzymania 

ogródków jordanowskich, zieleńców i skwerów na terenie dzielnicy; ustalono, że 

w odbiorze udział wezmą Marzena Garzeł i Marcin Kapusta, 

 poinformował zebranych o wystawach organizowanych w najbliższym czasie przez 

Muzeum Historyczne Miasta Krakowa, na które rada otrzymała zaproszenia, 

 odczytał odpowiedź pani dyrektor Wydziału Rewaloryzacji Zabytków Krakowa 

i Dziedzictwa Narodowego Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie możliwości 



przeprowadzenia renowacji mogiły zbiorowej ofiar pacyfikacji Woli Justowskiej na 

Cmentarzu Salwatorskim w Krakowie, 

 przypomniał o potrzebie zajęcia przez radę stanowiska w sprawie propozycji złożonej 

przez Muzeum Lotnictwa Polskiego, dotyczącej zamiany samolotu JAK-23, znajdującego 

się na o. Bielany, na samolot TS-11 ISKRA, 

 zapoznał zebranych z odpowiedziami na uchwałę w sprawie ujęcia zadań w budżecie 

Miasta Krakowa na 2015 r. (odpowiedzi ZIKiT, ZIS, Wydziału Edukacji UMK oraz 

Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego UMK), 

 poinformował, że w dniu 16 września br. w siedzibie Rady Dzielnicy VII odbędzie się 

konwent przewodniczących rad dzielnic z udziałem przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa, 

 poinformował, że tegoroczne Święto Dzielnicy odbędzie się 21 września br., 

a w najbliższych dniach radni otrzymają informację w tej sprawie. 

Krzysztof Kwarciak poruszył sprawę umowy z operatorem zespołu boisk wielofunkcyjnych 

w Olszanicy, zgodnie z którą nie przewiduje się nieodpłatnego udostępniania obiektu dla 

społeczności lokalnej. W tej kwestii wypowiedzieli się również Szczęsny Filipiak i Paweł 

Kowalski. 

Ewa Wcisło poinformowała, że dyrektorka prywatnego przedszkola z Woli Justowskiej 

zgłosiła chęć zaprezentowania placówki podczas Święta Dzielnicy VII. 

Marcin Kapusta poinformował, że ławki na Bulwarze Rodła zostaną ustawione, natomiast nie 

wiadomo kiedy nastąpi uzupełnienie urządzeń zabawowych na terenie ogródków 

jordanowskich. 

Paweł Kowalski zapytał o przebieg prac związanych z realizacją miejsc postojowych przy 

cmentarzu na al. Waszyngtona. Głos w tej sprawie zabrali Szczęsny Filipiak i Marek 

Golonka. 

Paweł Kajfasz poprosił o informację w sprawie postępu prac przy realizacji Skweru Konika 

Zwierzynieckiego. Informacji o aktualnej sytuacji udzielił przewodniczący Szczęsny Filipiak. 

Krzysztof Jakubowski poinformował, że najbliższe posiedzenie Komisji Planowania 

Przestrzennego i Architektury odbędzie się 11.09.14 o godz. 17.00. 

Paweł Kajfasz zaprosił chętnych do pomocy przy organizacji konkursu graffiti. Nagrodzona 

praca zostanie umieszczona na jednej ze ścian budynku Przedszkola nr 9, a tematem 

przewodnim konkursu są tradycje Dzielnicy VII. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.10 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                               Przewodniczący 

        Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek           

     Szczęsny Filipiak 


